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Styrelsemöte  

Östra Märsöns Tomtägarförening 

 

Tid 2025-05-10 ,09:45 

Plats Bygdegården 

 
  Funktion Närvaro 

Nicklas Lundman Gäddvägen 3 Ordförande Ja 

Marianne Jonsson Idvägen 16 Ekonomi Ja 

Jimmy Rousu  Gösvägen 10 Vatten Ja 

Marcus Dahl  Gäddvägen 8 Information Ja 

Tiina Nyberg  Gäddvägen 21 Vägar Ja 

Jörgen Forsgren Gösvägen 46 Bryggor & Båtar Ja 

Ingela Martinis Gösvägen 18 Mark & Avlopp Ja 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 1  Ekonomi 
21 st obetalda medlemsavgifter. Arbete pågår med att få in betalningar. 

Styrelsen överväger att begära in personnummer på alla medlemmar för att enklare kunna 
fakturera digitalt i framtiden. 
 

Styrelsen arbetar nu direkt i programvara Fortnox med attest av leverantörsfakturor.  
Detta kommer underlätta hanteringen, samarbete med redovisningsbyrå och uppföljning 
framgent. 

§ 2  Vägar 
 

Förslag på åtgärder för sänkt hastighet har inkommit. Denna problematik har lyfts många 
gånger tidigare i ÖMTs historia. Styrelsen ser över tidigare åtgärder och överväger. 

Utredning angående installation av gatubelysning vid infart från 55an pågår.  
 

Kontrakt för vinterväghållning samt avtal med övriga samfälligheter ses över och omförhandlas. 
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§ 3  Mark och avlopp 
 

Engagerade medlemmar på Idvägen har tagit initiativ att uppföra fårstängsel på en sträcka 
mellan Östra Märsövägen och vattnet. Här ska får beta under säsongen i ett projekt som utförs i 
samarbete med en lokal bonde.   

Detta bidrar till att hålla undan sly och blir samtidigt ett trevligt inslag i miljön. 

ÖMT bidrar till detta initiativ med cirka 10.000kr för inköp begagnade stolpar. 
Frivilliga medlemmar utför allt arbete.  

 

Strandpromenaden 

Den beslutade strandpromenaden är under upphandling. Om ekonomiska förutsättningar finns 
bedöms arbetet med den första etappen kunna påbörjas detta år.  

Styrelsen återkommer med information om detta. 
Etapp 1 löper mellan dansbana – lakebryggan 

Etapp 2 löper mellan lakebryggan – braxvägen. 

 

Alla 3-kammarbrunnar är slamtömda. 

§ 4  Vatten 
 
Vattentillförseln fungerar utan problem. 
 
Önskemål har inkommit om att styrelsen löpande ska publicera provresultat från brunnarna. 
Då resultaten är svårtydda för en lekman bedömer inte styrelsen att detta är nödvändigt utan 
snarare kan resultera i spekulationer och oro.  
 
Vattnet testas regelbundet och vattenansvarig har en kontinuerlig dialog med miljöavdelningen 
på Enköpings kommun dit alla resultat skickas. Om brister framkommer så kommer 
information att delges till medlemmarna. 
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§ 5  Båtar och bryggor 
Förankringen till Gäddvägsbryggan som slet sig kommer åtgärdas. Eventuellt behöver nya 
kraftigare betongblock/stenar förläggas för att stå emot kraftiga vindare som fick bryggan att 
förflytta sig under våren.  
 

Arbete pågår med att ta in förslag och offert på belysningsstolpar till dansbanebryggorna.  
Detta är del i arbetet att öka tryggheten och minska risken för båtstölder och sabotage. 

 

§ 6  Information 

§ 7  Övrigt 

§ 8  Kommande möte 
 

Nästa möte: onsdag 11e juni, klockan 19 på Teams. 

 

Vid protokollet   Justeras 

Marcus Dahl    Nicklas Lundman 
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